
Augustowianie w Brukseli

W przyszłym tygodniu będzie wiadomo, czy sprawa augustowskiej obwodnicy trafi do Trybunału Sprawiedliwości.

Komisja dała polskiemu rządowi siedem dni na wysłanie dodatkowych wyjaśnień i
sprecyzowanie ostatecznego stanowiska dotyczącego budowy trasy przez Dolinę
Rospudy.

Wczoraj, 2 marca w Brukseli z unijnym komisarzem ochrony środowiska spotkali się
mieszkańcy Augustowa. Nie doszło do przełomu, ale ustalono że strony spotkają się
przy okrąłym stole.

Augustowianie rozmawiali z unijnym komisarzem od środowiska Stavrosem Dimasem.

W składzie delegacji znaleźli się burmistrz Leszek Cieślik, Jerzy Demiańczuk- prezes
Augustowskiej Organizacji Turystycznej oraz Bogdan Dyjuk- szef społecznego Komitetu
Wspierania Budowy Obwodnicy.
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https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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